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Enkel fråga till Mats Gerdau om att ge plats åt idrott på Sicklaön 

Befolkningen på Sicklaön planeras växa med cirka 100%. Men hittills finns inte planer för att 

fördubbla antalet idrottsanläggningar trots att dagens anläggningar inte räcker till och att idrotten är 

en sådan viktig främjande och förebyggande faktor för ett långsiktigt hållbart samhälle.  

Det är djupt oroväckande att t.ex. befintliga idrottsplatser som Sicklavallen och Nacka IP riskerar att 

krympas och Kvarnholmen med 7 000 invånare bara ska få en 5‐spelarplan. Nu handlar det om att 

prioritera och det snabbt. Det gäller särskilt platser intill skolor. 

Därför vill jag få svar på följande fråga: 

Anser du att planer för byggande kan skrinläggas eller revideras för att ge plats åt fler 

idrottsplatser och anläggningar i förhållande till befolkningsökningen på Sicklaön?  
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